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Har beslutet om nedläggning av Årbyskolans högstadium skett enligt 

kommunens demokratiska rutiner? 

 
Beslutet kring Årbyskolan har under lång tid belagts med sekretess. Varken elever, personal 

eller föräldrar har involverats. När de tillslut informeras så sker det två veckor innan beslut 

och på kommunens hemsida presenteras det inte som ett förslag utan som att det är så det 

kommer att bli. Lika så framställs det på möten. Detta sker precis innan elever och lärare ska 

på sommarlov och när de har sin mest intensiva period.  
 
Med anledningen av detta vill jag fråga Mikael Edlund (S), grundskolenämndens ordförande , 

om han anser att den process som varit kring nedläggningen av Årbyskolans högstadium skett 

enligt kommunen vanliga demokratiska rutiner?  
 

 
 
Maria Chergui, Vänsterpartiet 

 

  
 


